前次獲「校內整合型研究計畫」補助績效管考
Assessment of the Previous Subsidy Received for Integrated Research Project
總計畫主持人及子計畫主持人皆須填寫前次績效[footnoteRef:1]。前次獲補助計畫結案已滿一年者須填寫本表。 [1:  若未如期繳交結案報告且未達成績效者，不得再申請本補助。] 

	身分
Identity
	姓名
Name
	前次獲補助之總計畫/子計畫名稱
Title of Previous Main Project/Sub-project
	計畫執行期間
Duration of Project
	前次研究成果繳交暨發表情況
Previous Research Result and Publication 
	佐證編號
No. of supporting materials

	總計畫
主持人
	
	
	
	□ 首次申請。
First time application.
□ 前次獲補助計畫正在執行中或結案尚未滿一年。
Previous project is still under execution or is completed less than one year.
□ 已於執行期滿後一個月內繳交研究成果結案報告。
The final report has been submitted within one month after the completion of the project.
應達成績效Achievement
 106年度(含)以前之整合型計畫：
Integrated project of year 2017 and before:
□ 研究成果已於結案後一年內對外發表。 
The research result has been presented within one year after the completion of the project.
□ 研討會(請檢附議程及論文全文)
Conference (Please provide the agenda and full paper)
□ 期刊(請檢附目錄頁及論文全文)
Journal (Please provide the table of contents and full paper)
 107年度起之整合型計畫，須於執行期滿後一年內達成下列績效其中二項：
Integrated project since year 2018 must achieve at least two of the requirements below within one year after the completion of the project:
□ 向科技部、教育部等政府機構提出整合型學術研究計畫申請。
Application for governmental institution’s integrated research project. 
□ 投稿於有外審制度之期刊或專書(篇章)。
Submission to journals or books/chapters with external review system.
□ 發表於國際學術研討會。
Presentation in international academic conference.
	

	子計畫 一主持人
	
	
	
	□ 首次申請。
First time application.
□ 前次獲補助計畫正在執行中或結案尚未滿一年。
Previous project is still under execution or is completed less than one year.
□ 已於執行期滿後一個月內繳交研究成果結案報告。
The final report has been submitted within one month after the completion of the project.
應達成績效Achievement
 106年度(含)以前之整合型計畫：
Integrated project of year 2017 and before:
□ 研究成果已於結案後一年內對外發表。 
The research result has been presented within one year after the completion of the project.
□ 研討會(請檢附議程及論文全文)
Conference (Please provide the agenda and full paper)
□ 期刊(請檢附目錄頁及論文全文)
Journal (Please provide the table of contents and full paper)
 107年度起之整合型計畫，須於執行期滿後一年內達成下列績效其中二項：
Integrated project since year 2018 must achieve at least two of the requirements below within one year after the completion of the project:
□ 向科技部、教育部等政府機構提出整合型學術研究計畫申請。
Application for governmental institution’s integrated research project. 
□ 投稿於有外審制度之期刊或專書(篇章)。
Submission to journals or books/chapters with external review system.
□ 發表於國際學術研討會。
Presentation in international academic conference.
	

	子計畫 二主持人
	
	
	
	□ 首次申請。
First time application.
□ 前次獲補助計畫正在執行中或結案尚未滿一年。
Previous project is still under execution or is completed less than one year.
□ 已於執行期滿後一個月內繳交研究成果結案報告。
The final report has been submitted within one month after the completion of the project.
應達成績效Achievement
 106年度(含)以前之整合型計畫：
Integrated project of year 2017 and before:
□ 研究成果已於結案後一年內對外發表。 
The research result has been presented within one year after the completion of the project.
□ 研討會(請檢附議程及論文全文)
Conference (Please provide the agenda and full paper)
□ 期刊(請檢附目錄頁及論文全文)
Journal (Please provide the table of contents and full paper)
 107年度起之整合型計畫，須於執行期滿後一年內達成下列績效其中二項：
Integrated project since year 2018 must achieve at least two of the requirements below within one year after the completion of the project:
□ 向科技部、教育部等政府機構提出整合型學術研究計畫申請。
Application for governmental institution’s integrated research project. 
□ 投稿於有外審制度之期刊或專書(篇章)。
Submission to journals or books/chapters with external review system.
□ 發表於國際學術研討會。
Presentation in international academic conference.
	

	子計畫 三主持人
	
	
	
	□ 首次申請。
First time application.
□ 前次獲補助計畫正在執行中或結案尚未滿一年。
Previous project is still under execution or is completed less than one year.
□ 已於執行期滿後一個月內繳交研究成果結案報告。
The final report has been submitted within one month after the completion of the project.
應達成績效Achievement
 106年度(含)以前之整合型計畫：
Integrated project of year 2017 and before:
□ 研究成果已於結案後一年內對外發表。 
The research result has been presented within one year after the completion of the project.
□ 研討會(請檢附議程及論文全文)
Conference (Please provide the agenda and full paper)
□ 期刊(請檢附目錄頁及論文全文)
Journal (Please provide the table of contents and full paper)
 107年度起之整合型計畫，須於執行期滿後一年內達成下列績效其中二項：
Integrated project since year 2018 must achieve at least two of the requirements below within one year after the completion of the project:
[bookmark: _GoBack]□ 向科技部、教育部等政府機構提出整合型學術研究計畫申請。
Application for governmental institution’s integrated research project. 
□ 投稿於有外審制度之期刊或專書(篇章)。
Submission to journals or books/chapters with external review system.
□ 發表於國際學術研討會。
Presentation in international academic conference.
	


(表格若不敷使用，請自行增列)
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